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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi indokolja, hogy az energiatakarékossági 
pályázatok kezelését az állam magáncég kezébe adja? II." 

Tisztelt Miniszter Úr!

T/11459. számon benyújtott írásbeli kérdésemre - az Ön megbízásából - Schanda Tamás államtitkár
úr adott választ, azonban attól tartok, hogy - jóhiszeműen feltételezve, hogy csupán a figyelmét
kerülte el - több kérdés megválaszolásával is adós maradt.

Továbbra is úgy vélem ugyanakkor, hogy az Országgyűlésnek hiteles és naprakész információkkal
kell rendelkeznie arról, hogy egy köztulajdonú társaság feladatait a jövőben miért egy többségében
magántulajdonú vállalkozás végzi el, különösen, ha ennek szakmai indokai vannak. Emiatt továbbra
is várom válaszát az alábbiak szerint:

1)  Mi indokolta azt, hogy az energetikai pályázatok kezelésének feladatát az NFSI Nemzeti
Fejlesztési  és  Stratégiai  Intézet  Nonprofit  Kft.-től  az  NFFKÜ  Nemzetközi  Fejlesztési  és
Forráskoordinációs Ügynökség Zrt. részére adták át?

2) Miért hatékonyabb a pályázatkezelésben egy többségében magántulajdonú társaság, mint
egy állami cég?

3) Várható-e, hogy vissza nem térítendő forrásokkal kapcsolatos energetikai pályázatokat is
meghirdet a minisztérium? Ha igen, mikor; ha nem, miért nem?

Tisztelettel várom válaszát.


